

Daman Fifth Fund Ranked World's Best Alternative Mutual Fund for 2014.

Dubai-based Daman Investments , one of the UAE's leading investment management companies and its GCC focused, absolute return Daman Fifth Fund has been ranked as the world's best alternative mutual fund for last year in the prestigious 2015 Preqin Global Hedge Fund Report. Compiled independently using data collected by dedicated teams of research analysts, the report is read by thousands of professionals operating throughout the hedge fund industry. With annualized net returns of a staggering 231.95 percent in 2014, Daman Fifth Fund outperformed most hedge fund strategies and was the best alternative mutual fund in the global markets last year as per Preqin, recording an average net return of 72.62 percent in the period between 2012-2014.

Related Keywords: Daman

Locator



Publication Date:	Thu, Mar 12 2015	Publication Name:	Al Khaleej
Region:	United Arab Emirates	Section:	buss
Language:	Arabic	Type:	Newspaper
Frequency:	Morning	Page No:	16
Ad Value:	\$436	Circulation:	150,000
PR Value:	\$1,525	Opp. To See:	300,000

حسب تقرير «بريكن» لصناديق التحوط «ضمان الخامس» يحصد لقب «أفضل صندوق استثمارات بديلة»

.. دبي - «الخليج»:

التحوط على مستوى العالم، وتفوق صندوق ضمان الخامس، الذي سجل عوائد سنوية صافية بنسبة 231.95% في العام 2014، على معظم استراتيجيات صناديق التحوط الدولية، ليكون أفضل صندوق استثمارات بديلة في الأسواق العالمية، حسب مؤسسة «بريكن». وقال شهاب قرقاش، الرئيس التنفيذي لضمان للاستثمار: «يعكس تفوق صندوق ضمان الخامس على أداء عدد من أهم الصناديق الاستثمارية الدولية الرائدة، ووفق تقرير يتناول بشكل مفصل إحصاءات أداء أكثر من 5200 صندوق عالمي، مدى قدرة ضمان للاستثمار على تقديم منتجات مالية».

أعلنت ضمان للاستثمار، عن نجاح صندوق ضمان الخامس، الذي يركز بشكل رئيسي على الاستثمار في الأسهم الممتازة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، في حصد لقب «أفضل صندوق استثمارات بديلة في العالم خلال 2014»، حسب تقرير «بريكن» لصناديق التحوط العالمية 2015. ويشار إلى أن التقرير السنوي لصناديق التحوط العالمية يتم إعداده بشكل مستقل باستخدام بيانات أداء مفصلة تقوم بتجميعها فرق متخصصة من محللي البحوث، ويقراه آلاف المتخصصين العاملين بقطاع صناديق

Daman Fifth Fund Ranked World's Best Alternative Mutual Fund for 2014

Dubai-based Daman Investments , one of the UAE's leading investment management companies and its GCC focused, absolute return Daman Fifth Fund has been ranked as the world's best alternative mutual fund for last year in the prestigious 2015 Preqin Global Hedge Fund Report. Compiled independently using data collected by dedicated teams of research analysts, the report is read by thousands of professionals operating throughout the hedge fund industry. With annualized net returns of a staggering 231.95 percent in 2014, Daman Fifth Fund outperformed most hedge fund strategies and was the best alternative mutual fund in the global markets last year as per Preqin, recording an average net return of 72.62 percent in the period between 2012-2014.

Related Keywords: Daman

Locator



Publication Date:	Thu, Mar 12 2015	Publication Name:	Al Bayan
Region:	United Arab Emirates	Section:	Business
Language:	Arabic	Type:	Newspaper
Frequency:	Morning	Page No:	18
Ad Value:	\$675	Circulation:	104,550
PR Value:	\$2,363	Opp. To See:	209,100

«ضمان الخامس» ينال لقب أفضل صندوق استثمارات بديلة في العالم



أهم الصناديق الاستثمارية الدولية الرائدة، ووفق تقرير يتناول بشكل مفصل إحصائيات أداء أكثر من 5200 صندوق عالمي، مدى قدرة ضمان للاستثمار على تقديم منتجات مالية إستراتيجية رائدة. وتم تدشين صندوق ضمان الخامس في العام 2010، ويديره شهزاد جناب، رئيس إدارة الأصول في شركة ضمان للاستثمار. ويهدف صندوق ضمان الخامس إلى زيادة رأس المال على المدى المتوسط، عبر الاستثمار في أسهم الشركات الممتازة المقومة بأقل من قيمتها في أسواق دول مجلس التعاون الخليجي. دبي - البيان

البحوث، ويقرؤه آلاف المتخصصين العاملين بقطاع صناديق التحوط على مستوى العالم. وتفوق صندوق ضمان الخامس، الذي سجل عوائد سنوية صافية بنسبة 231,95% في العام 2014، على معظم إستراتيجيات صناديق التحوط الدولية، ليكون أفضل صندوق استثمارات بديلة في الأسواق العالمية، حسب مؤسسة "بريكن"، محققاً متوسط صافي عوائد بنسبة 72,62% في الفترة ما بين 2012 إلى 2014. وقال شهاب قرقاش، الرئيس التنفيذي لضمان للاستثمار: يعكس تفوق صندوق ضمان الخامس على أداء عدد من

أعلنت ضمان للاستثمار، الشركة المتخصصة بقطاع الاستثمار وإدارة الصناديق في الإمارات، عن نجاح صندوق ضمان الخامس، الذي يركز بشكل رئيسي على الاستثمار في الأسهم الممتازة في منطقة دول مجلس التعاون الخليجي، في حصد لقب "أفضل صندوق استثمارات بديلة في العالم خلال 2014"، حسب تقرير "بريكن" لصناديق التحوط العالمية 2015. يشار إلى أن التقرير السنوي لصناديق التحوط العالمية يتم إعداده بشكل مستقل باستخدام بيانات أداء مفصلة تقوم بتجميعها فرق متخصصة من محلي

Daman Fifth Fund Ranked World's Best Alternative Mutual Fund for 2014

Dubai-based Daman Investments , one of the UAE's leading investment management companies and its GCC focused, absolute return Daman Fifth Fund has been ranked as the world's best alternative mutual fund for last year in the prestigious 2015 Preqin Global Hedge Fund Report.

Related Keywords: Daman Investments,Daman

Locator



Publication Date: Wed, Mar 11 2015

Publication Name: zawya.com

Region: Internet

Section:

Language: English

Type: Web

Frequency: Daily

Page No:

Ad Value: \$3,250

Circulation: 25,000

PR Value: \$11,375

Opp. To See: 50,000

THOMSON REUTERS
ZAWYA

بالحرية | Become a Member | Sign In

Daman Fifth Fund Ranked World's Best Alternative Mutual Fund for 2014

+1 | Facebook | Twitter | LinkedIn | Email | Save as PDF | Add to Reading List | Like {0}

Net returns of 231.95% in 2014

World's best-in-class fund last year

IN THIS ARTICLE
Daman Investments PSC

Dubai- United Arab Emirates: Dubai-based **Daman Investments** , one of the UAE's leading investment management companies and its GCC focused, absolute return **Daman Fifth Fund** has been ranked as the world's best alternative mutual fund for last year in the prestigious 2015 Preqin Global Hedge Fund Report.

Compiled independently using data collected by dedicated teams of research analysts, the report is read by thousands of professionals operating throughout the hedge fund industry.

With annualized net returns of a staggering 231.95 percent in 2014, Daman Fifth Fund outperformed most hedge fund strategies and was the best alternative mutual fund in the global markets last year as per Preqin, recording an average net return of 72.62 percent in the period between 2012-2014.

"Being assessed as the best-in-class amongst leading international funds in terms of performance in a report that examines detailed statistics of over 5,200 funds is telling of Daman's ability to create market-leading and standards-setting, strategic financial products," said **Daman Investments** ' Managing Director Mr. Shehab Gargash.

The fund was launched in 2010 with Mr. Shehzad Janab, Head of Asset Management as the Fund Manager. Daman Fifth Fund's objective is to achieve capital appreciation over the medium term through undervalued GCC blue chip securities.

Mr. Shehzad Janab added, "the fund is asset class agnostic and during its early years was overweight in short duration fixed income instruments. We next switched into equities in 2012 and have kept our overweight in equities ever since, and continue to view equities as the favored asset class for the foreseeable future."

The fund is regulated by the Emirates securities and commodities Authority as well as the UAE Central Bank.

About Daman Investments PSC (www.daman.ae)

Daman Investments PSC is a private joint stock company based in Dubai, UAE. From its early beginnings in 1998, the group has grown rapidly into a non-bank financial services company now widely recognized as an authority in its core markets, the Gulf Cooperation Council and Iraq.

Known for offering innovative investment products and services to both regional and international clients, Daman provides investment management and development capital investment opportunities as well as brokerage operations through its subsidiaries. Daman is committed to the principles of ethical business practice and operational transparency. All Daman's various operations are regulated by the United Arab Emirates Central Bank, the Emirates Securities and Commodities Authority (ESCA) and the Dubai Financial Services Authority (DFSA).

Daman Fifth Fund Ranked World's Best Alternative Mutual Fund for 2014

Dubai- United Arab Emirates: Dubai-based Daman Investments, one of the UAE's leading investment management companies and its GCC focused, absolute return Daman Fifth Fund has been ranked as the world's best alternative mutual fund for last year in the prestigious 2015 Preqin Global Hedge Fund Report.

Related Keywords: Daman

Locator



Publication Date:	Wed, Mar 11 2015	Publication Name:	aliqtsadi.com
Region:	Internet	Section:	
Language:	Arabic	Type:	Web
Frequency:	None	Page No:	
Ad Value:	\$3,250	Circulation:	0
PR Value:	\$11,375	Opp. To See:	0

سجل الصندوق عوائد سنوية صافية بنسبة 231.95% خلال العام الماضي.

صندوق ضمان الخامس أفضل استثمار بديلاً عالمياً خلال 2014

11 مارس 2015 - 15:16

شارك على

شارك على

شارك على

شارك على

الاقتصادي الإمارات:

كشف تقرير "بريكن" لصناديق التحوط العالمية 2015، أن صندوق ضمان الخامس التابع لشركة "ضمان للاستثمار" الإماراتية، حصد لقب "أفضل صندوق استثمارات بديلة في العالم خلال 2014.

وتفوق صندوق ضمان الخامس، الذي سجل عوائد سنوية صافية بنسبة 231.95% خلال العام الماضي، على معظم إستراتيجيات صناديق التحوط الدولية، ليكون أفضل صندوق استثمارات بديلة في الأسواق العالمية، حسب مؤسسة "بريكن"، محققاً متوسط صافي عوائد بنسبة 72.62% في الفترة ما بين 2012 إلى 2014.

وقال الرئيس التنفيذي لضمان للإستثمار شهاب قرقاش: "يعكس تفوق صندوق ضمان الخامس على أداء عدد من أهم الصناديق الاستثمارية الدولية الرائدة، كما يبين تقرير يتناول بشكل مفصل إحصائيات أداء أكثر من 5200 صندوقاً عالمياً، مدى قدرة ضمان للاستثمار على تقديم منتجات مالية إستراتيجية رائدة".

فئة الأصول غير المحددة وخلال أعوامه الأولى استثمر بشكل رئيسي في أدوات الدخل الثابت قصيرة المدى، إلا أننا تحولنا لاحقاً في 2012 للاستثمار في الأسهم، وركزنا منذ ذلك الوقت معظم استثماراتنا في الأسهم، التي نعتبرها فئة أصول مفضلة في المستقبل المنظور".

وتم تدشين صندوق ضمان الخامس في 2010، ويهدف إلى زيادة رأس المال على المدى المتوسط، عبر الاستثمار في أسهم الشركات الممتازة المقومة بأقل من قيمتها في أسواق دول "مجلس التعاون الخليجي".

إلى ذلك، يتم إعداد التقرير السنوي لصناديق التحوط العالمية، بشكل مستقل باستخدام بيانات أداء مفصلة تقوم بتجميعها فرق متخصصة من محلي البحوث، ويقرأه آلاف المتخصصين العاملين بقطاع صناديق التحوط على مستوى العالم.

يشار إلى أن "ضمان للاستثمار" تشتهر بتقديمها لمختلف المنتجات والخدمات الاستثمارية الخلاقة للعملاء الإقليميين والدوليين، وتقوم بتقديم خدمات إدارة الاستثمارات وتطوير الرساميل فضلاً عن خدمات الوساطة المالية عن طريق الشركات التابعة لها.